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Vragen van de leden Madlener en
Tony van Dijck (beiden PVV) aan de
minister van Financiën over de
oproep van de vakbonden om de
vliegtaks te beëindigden. (Ingezonden
30 januari 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de eisen
van de vakbond van Nederlands
cabinepersoneel (VNC) en vakbond
De Unie?1

2
Wat vindt u van de uitspraken van
vakbond De Unie: «Als er nu niets
gaat gebeuren dan kan het
banenverlies oplopen tot enkele
duizenden» en «Den Haag heeft
dapper de bancaire sector geholpen,
wees dan ook zo dapper om de
vliegbelasting weg te halen en zo
onze sector te helpen»?

3
Bent u bereid de vliegtaks zo spoedig
mogelijk te beëindigen? Zo nee,
waarom niet?

1 Spits, 29 januari 2009: «Bonden: stop
vliegtaks nu».

Antwoord

Antwoord van minister Bos
(Financiën) (ontvangen 5 maart 2009)

1
Het bericht waar vraagsteller naar
verwijst is mij bekend.

2 en 3
De door vraagsteller geciteerde
uitspraken zijn begrijpelijk in het licht
van de situatie in de luchtvaartsector,
die zowel in Nederland als in de ons
omringende landen en ook
wereldwijd sterk de gevolgen
ondervindt van de economische
crisis. Dit geldt zowel voor het
passagiersvervoer als voor het
luchtvrachtsegment. Het kabinet
onderzoekt momenteel de mogelijke
maatregelen ter bestrijding van de
economische crisis. Binnenkort zal
daarover nadere besluitvorming
plaatsvinden.
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